
Tijdens de NBA-bestuursvergadering van 18 januari 2022 kwamen onder andere de volgende 

onderwerpen aan de orde: 

• Beeld maatschappelijk veld en leden 

• Consultatie modernisering regelgevend proces 

• Huisvesting 

• (Her)benoemingen  

Beeld maatschappelijk veld en leden  

Rondom de ledenvergadering in december hebben een aantal leden en het maatschappelijk veld zich 

– al dan niet in de openbaarheid – uitgesproken over het bestuur en de NBA. De evaluatie van de 

ledenvergadering zelf was overwegend positief (85 % van de respondenten geeft een rapportcijfer 

van 7 of hoger), maar er waren ook kritische geluiden. Deze hadden voornamelijk betrekking op het 

proces rondom het bestuursbesluit over de verplichte rapportering over fraude en continuïteit van 8 

december 2021.  In de communicatie van dit bestuursbesluit is ervoor gekozen om de leden van de 

NBA zo snel mogelijk te informeren, omdat de Standaard per 1 januari 2022 van toepassing zou zijn. 

Daardoor kreeg het besluit een spoedeisend karakter waardoor de verantwoording van het 

besluitvormingsproces tekortschoot.   

Het gevolgde proces leidde tot kritische geluiden in de ledenvergadering. Ook na de 

ledenvergadering hebben een aantal leden zich uitgesproken over het bestuur op verschillende 

(sociale) mediaplatformen. Het bestuur heeft gereflecteerd op deze kritische reacties. De kritiek 

wordt door het bestuur gezien als een belangrijke aansporing om in de toekomst beter en 

transparanter te communiceren naar de leden. Het bestuur is de afgelopen weken met een aantal 

critici het gesprek aangegaan en zal dit ook blijven doen. Tijdens de bestuursvergadering is bekeken 

welke lessen hieruit getrokken kunnen worden zodat besluitvormingsprocedures in de toekomst 

zorgvuldiger plaats vinden.  

Consultatie modernisering regelgevend proces 

In 2020 heeft een strategisch onderzoek plaatsgevonden naar het modernisering van het 

regelgevend proces onder leiding van Janine van Diggelen. Het bestuur heeft naar aanleiding van dit 

onderzoek aan Martin Hoogendoorn gevraagd de strategische richting uit te werken in een concreet 

voorstel. Het gaat daarbij onder andere over de betrokkenheid van stakeholders bij het regelgevend 

proces. In de bestuursvergadering van 8 december 2021 heeft Martin Hoogendoorn het rapport 

‘Beter geregeld’ gepresenteerd aan het bestuur en is besloten om het rapport ter consultatie voor te 

leggen aan stakeholders. Het bestuur heeft het concept van het consultatiedocument besproken en 

geconstateerd dat het document aan duidelijkheid en toegankelijkheid kan winnen. Het bestuur 

heeft daarom besloten om een aangepaste versie van consultatiedocument in de 

bestuursvergadering van februari te bespreken en de start van deze consultatie tot na deze 

vergadering uit te stellen. 

Huisvesting 

Het huidige huurcontract van de NBA verloopt op 1 juli 2023. In de bestuursvergadering van juli 2021 
zijn criteria en scenario’s voor de toekomstige huisvesting van de NBA besproken. Op basis hiervan 
wordt gezocht naar alternatieven voor de huidige huisvesting. 
 
Omdat het NBA-kantoor een pand is voor zowel leden als medewerkers vindt het bestuur het 
belangrijk dat ook met de wensen van de leden rekening wordt gehouden in de besluitvorming en 
heeft daarom de mogelijkheden besproken om deze wensen te inventariseren.   



 

Het bestuur heeft de audit- en riskcommissie gemandateerd om te participeren in de projectgroep 

huisvesting om het verdere proces slagvaardig te begeleiden en  eventuele onderhandelingen met 

andere partijen te starten.   

Her)benoemingen  

Het bestuur heeft de volgende personen benoemd: 

- Mevrouw drs. J.L. (Jolanda) van Rooij-Jeuken RA CIA als lid van de Sector Commissie Banken; 

- De heer M. (Martijn) Verleun RA als lid van de Sector Commissie Banken; 

 


